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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 
Acta número: 9/2018 
Data: 18 de desembre 2018 
Lloc: Sala de reunions del Gabinet del rectorat 
Horari: de les 09:00 h a les 09:25 h 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
Jose Joaquín Gual Arnau. President 
Modesto Fabra Valls, 
Rafael Mayo Gual  
Jesus Lancis Saéz 
Andrés Marzal Varó 

José Luis Gordo García-Madrid 

 
Representació de la part social 
Fernando de Vicente Pachés (UGT) 
Jordi Torner Mas (UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 
Isabel Vicent Soriano-Canós (CCOO) 
Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 
María Rosa Sos Peña (CSIF) 

Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 
Ana Ester Tomás Catalán (STEPV-Iv)  
 
Assessors de l’administració de la Universitat 
 
 
Assessors i assessores de la part social 
 
Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 
 
Excusen l’absència 
M.Victoria Camarero Suárez delega el seu vot en José Joaquín Gual Arnau. 
Pilar Ezpeleta Piorno 
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Ordre del dia 
 

1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior 
2n.- Ampliació de l’Oferta Pública d’Ocupació  PDI 2018.   
3r.- Torn obert de paraules. 
 

Desenvolupament de l’ordre del dia 
 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 
 
El President pregunta als presents, si volen fer alguna al·legació a l’acta de la Mesa 
anterior. Cap dels assistents manifesta res. El president, manifesta que s’aprova per 
assentiment. 
 
 
2n.- Ampliació de l’Oferta Pública d’Ocupació  PDI 2018.   
 
El President presenta la proposta. La UPV no ha pogut executar tota l’oferta pública de 
2018. Ja no te llistat d’acreditats pendents de promoció. Va traure una OPE de 192 places 
i sols va poder convocar 146. Li queden per tant pendents 46 places. Nosaltres tenim a 
data d’avui 141 persones en la llista d’acreditats pendents de la promoció. 
La Llei de pressuposts de l’Estat per 2018, permet la cessió de la Tasa de reposició d’una 
administració a un altra. El dia 20 de desembre la UPV portarà al seu Consell de Govern, 
la cessió a l’UJI de les 46 places que no van executar. Quan tinguem coneixement de 
l’aprovació per part de la UPV de la cessió, demanarem l’autorització a la Direcció 
General de Costos de personal del Ministeri d’Hisenda. Creiem que es una molt bona 
noticia per al nostre personal. De les 46 places que ens cedeixen hi ha que fer una reserva 
del 15% per els Ramón y Cajal. Hi ha que publicar dins de 2018, l’ampliació de la nostra 
OPE. 
 
El Vicerector de Planificació, Coordinació i Comunicació, manifesta que la Tasa de 
reposició que la UPV no executa, si no la cedeix la perd. Els òrgans de la UPV han 
d’aprovar la cessió. Ja hem consultat al Ministeri i de paraula ens ha manifestat que no 
hi ha cap problema en la cessió. Hi ha precedents entre Universitats Catalanes. Aquesta 
ampliació no afecta al factor de sostenibilitat financera de la Universitat. 
 
A continuació el President, pregunta als presents si volen fer alguna al·legació. Contesten 
que no. El President manifesta que s’informa favorablement per assentiment la proposta 
d’ampliació de la OPE del PDI i que el pròxim 20 de desembre es portarà al Consell de 
Govern per a la seua aprovació 
 
3. Torn obert de paraules 
 
La representació d’UGT, pregunta al President com van les negociacions del Conveni 
Col·lectiu. 
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El President de la Mesa, manifesta que el dijous 20 de desembre hi ha convocada una 
reunió amb el Secretari Autonòmic i les representacions sindicals. Creiem que estem en 
el tram final de la negociació. Es tractaran les retribucions i els punts no acordats de la 
redacció de l’articulat. No tenim clar el futur de la negociació. 
 
La representació de CSIF, manifesta que els dissabtes 29 de juny i 12 d’octubre son 
festius. Aquests dies tindrien que significar 2 dies més d’assumptes propis i no que es 
canviaren per 2 dies festius més. El gerent manifesta que ho estem estudiant i donarem 
una resposta el més aviat possible. No està clar que quan el Calendari laboral, ja està 
tancat apareguen noves propostes. 
 
La representació d’UGT manifesta que han observat que des de fa temps hi ha un cotxe 
semi abandonat davant del servei d’esports. No dona bona imatge. Hi hauria que fer 
gestions davant de l’ajuntament i traure’l. 
 
El Vicerector de Campus, manifesta que comprovarà el manifestat i si es així obrarà en 
conseqüència. 
 
 
 
Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 
 
 
El secretari, 
 

Vistiplau, 
El president, 

 


